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Tisztelt Elnök Úr!

„Mikor kezdik az M4 gyorsforgalmi út Üllő és Albertirsa közötti, pontosabban a Péterit,

Monort, Monorierdőt, Gombát, Pilist, Albertirsát érintő szakaszának a megépítését? ”

címmel az egyes -házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II.24.) OGY határozat 124 .*

(1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani emberi erőforrások miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 4. számú főút az Alföld első számú közlekedési tengelye, melyen az Európai Unióhoz

történő csatlakozást követően a gazdasági kapcsolatok megélénkülése az áthaladó

tranzitforgalom jelentős növekedését eredményezte . Az útvonal fejlesztésre szorul a

megnövekedett átmenő forgalom — amely els ősorban Nyugat-Európa, az ország nyugat i

területei, valamint Románia és Ukrajna között bonyolódik le — biztonságos és gyor s

levezetése érdekében .

Hosszú idő óta fontos kérdés az M4 gyorsforgalmi út kiépítésé .

A jelenlegi főút nyomvonalán tapasztalható súlyos forgalmi és környezeti problémák, terület -

és hálózatfejlesztési igények együttesen indokolják a jelenlegi főút és az érintett települése k

tehermentesítését . Az M4 gyorsforgalmi út tervezett nyomvonala az MO autóúttól a megépült

Vecsés-Üllő elkerülő szakaszával kezdődik. Üllő és Albertirsa között . teljesen új

nyomvonalon vezet, majd Albertirsától a jelenlegi 4 . számú főút — településeket nem érintő —

nyomvonalát használja fel a 2x1 sávos szakaszok 2x2 sávra történ ő bővítésével, valamint a

meglévő 2x2 sávos szakaszok, felújításával . Üllő és Albertirsa közötti új nyomvonalú

útszakasz megépülésével a térségben Monor, Monorierdő , Pilis települések mentesülnek a 4 .

számú főút településeken átmenő forgalmától, annak káros hatásaitól . Ez közel 40.000 embert

érint .



Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem tehát arra vonatkozik, hogy mikor, milyen ütemterv szerint tervezik ennek az

útszakasznak a megépítését?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . december 5 .

Tisztelettel : .

ss Tibor
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